



YAN OI TONG
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

新界屯門山景邨

Tel: 2466 5270

No.19-20/07

中六級「多元出路最新資訊」家長講座

敬啟者：

為了讓中六級家長及學生認識大學聯招及多元升學出路的最新發展，本校於九月二十九日(星期日)早上9:30至11:30在禮堂舉辦家長講座，中六級家長及學生**必須出席**。家長及學生亦可瀏覽教育局網頁 <https://334.edb.hkedcity.net/new/tc/multiplepathway.php>，了解新高中學制及最新資訊。

如有垂詢，請聯絡班主任。

此致
中六級家長

仁愛堂田家炳中學校長
吳潔容 謹啟

二零一九年九月六日

-----回 條-----

(請於9月9日交回班主任)

敬覆者：

本人知悉 貴校有關講座，並會與子女出席九月二十九日(星期日)早上9:30的家長講座。

此覆
仁愛堂田家炳中學校長

班別：_____ 班號：_____

學生姓名：_____

家長簽署：_____

No.19-20/07

二零一九年九月 日



YAN OI TONG
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

新界屯門山景邨

Tel:2466 5270

No.19-20/07

6 September 2019

Seminar for Parents: Multiple Pathways to Tertiary Education for S6 Students

The school will organize a seminar for parents at the school hall at 9:30-11:30 am on 29 September (Sunday) to help S6 students and their parents better understand the latest developments in JUPAS and multiple pathways to tertiary education. Attendance is compulsory for S6 students and their parents. Students and parents can also visit the Education Bureau's website <https://334.edb.hkedcity.net/new/tc/multiplepathway.php> for information on the New Senior Secondary Curriculum and relevant updates.

For enquiries, please contact the form teacher.

Ng Kit Yung
Principal

-----**Reply Slip**-----

Reply Slip (Please return to the form teacher on 9 September)

____ September 2019

I am notified of the seminar and will attend the seminar with my child at 9:30 am on 29 September (Sunday).

Class: _____ Class number: _____

Name of student: _____

Parent signature: _____

No.19-20/07